
Neredno
izpolnjevanje
obveznosti!

Občinske skupščine vseh petih ljub-
ljanskih občin in skupščina mesta Ljub-
ljane so se z družbenim dogovorotn
podpisanim 5. februarja 1975 obveza-
le, da bodo za uresničevanje 10-letnega
programa gradnje cest namenile toliko
in toliko denarja.

Tako priteka denar iz treh virov: od
prispevka za uporabo mestnega zemlji-
šča in sicer v višini 50 odstotkov zbra-
nih sredstev v posamezni občini, od
pristojbin za registracijo motornih vozil
prav tako v višini 50 odstotkov ter od
odstopljenega prispevka za prodajo
bencina, ki pripada občinam v višini 50
odstotkov.

Z ustanovitvijo občinskih komunal-
nih skupnosti so ti viri sredstev postali
njihovi in komunalne skupnosti so tako
postale tudi izvršitelj obveznosti, ki
izhajajo iz družbenega dogovora.

Plačevanje prispevkov občinskih ko-
munalnih skupnostih Sisu za gradnjo
cest pa ni v sorazmerju z višino tekočih
obveznosti Sisa. Povedati je treba, da je
po letu 1978 plačevanje dogovorjenih
sredstev postalo zelo neredno in tako se
je zgodilo, da iz tega ali onega razloga
komunalne skupnosti svojih obveznosti
niso poravnale kar vse leto.

Tako je bilo od pričakovanih 150
milijonov dinarjev na območju vseh
petih ljubljanskih občin do sedaj zbra-
nih le okrog 45 milijonov, Sisu za grad-
njo cest pa nakazanih le okrog 20 mili-
jonov. Tako je Sis predlagal, da bi zara-
di rednejšega poravnavanja obveznosti
komunalnih skupnosti, udeleženci
družbenega dogovora pooblastili Služ-
bo družbenega knjigovodstva, da bi ob
vsakokratni praznitvi zbranih računov
SDK odvajal 50 odstotkov denarja na
račun Sisa za gradnjo cest.

Člani našega izvršnega sveta so ta
predlog obravnavali, vendar pa so se za
sedaj odločili, da bodo podpis dodatka
k družbenemu dogovoru odložili za
kratek čas in stvar še malo natančneje
proučili.

Ta odločitev nikakor ne pomeni, da
naša komunalna skupnost svojih ob-
veznosti do Sisa ne bi hotela poravna-
vati, ampak za to, da bi bilo treba neko-
liko natančneje pogledati solidarnost
med občinami.

Najbolj pridne so namreč tiste obči-
ne, ki v naslednjih letih pričakujejo in
načrtujejo še nekaj novih cest, medtem
ko tiste, ki so za sedaj svoje »nove
cestne pridobitve« že dobile, plačeva-
nje obveznosti zanemarjajo, ker denar
potrebujejo za druge dejavnpsti.

Ob tem pa moramo seveda povedati,
da je viška komunalna skupnost sedaj
poravnala vse svoje obveznosti do Sisa,
(v višini 16,290.926 dinarjev), čeprav
od vseh ljubljanskih občin dobi recimo
najmanj denarja od nadomestila za
uporabo mestenga zemljišča. Tako na
računu skupnosti komunalnih skupno-
sti ostane zelo malo denarja za druga
potretona dela in ceste. Člani izvršnega
sveta so v razpravi omenili, da bi morda
z bolj dorečenim solidarnostnim preli-
vanjem sredstev tudi več naredili.
Končno pa ceste v občini niso namenje-
ne samo Vičanoni, ampak vsem Ljub-
ljančanom.


